
IZ KS ŠKOFLJICA

Zbor krajanov
je bil živahen!

Že udeležba na samem zboru,
ki je bila tolikšna kot že dolgo
ne, je še en dokaz več, da kraja-
nom počasi prekipeva capljajoči
razvoj našega kraja, ki je daleč
za večino KS v občini, čeprav
pred desetimi leti še nismo bili
tako daleč zadaj. Mogoče je to
tudi eden izmed razlogov, da ob-
činskih mož ni redno na naše
zbore?! Najprej smo poslušali
poročilo o delu naših delegacij,
ki so dokazovale,"fla je le nare-
jen bistven premik, saj je v na-
slednjem temeljnem planu od
leta 1981 do 1985 KS Škofljica
večkrat omenjena ter da bo do-
bila novo šolo z dvanajstimi učil-
nicami in telovadnico, zdrav-
stveno ambulanto, pošto, trgovi-
no, vrtec za še 40 otrok, poveča-
le se bodo zmogljivosti vodovo-
da, zgrajena bo trafo postaja.
Delegati so se v preteklem ob-
dobju trudili in so si pridobili
marsikatere izkušnje. Iz teh pa
sledi, da uspejo samo tisti, ki
stalno »visijo« na občini ter vidi-
jo samo sebe. Zato smo krajani
ob takšni ugotovitvi še naprej
skeptični nad realizacijo tega
plana, saj je desetletni mačehov-
ski odnos pognal korenine in vse
skupaj izzveni, da je to plan že-
lja, ki bo za vse druge KS v
občini tudi realiziran, KS Škof-
ljica pa bo gotovo spet v planu
naslednji. - -.. ; ••* ? ;v
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V tem času pa bo izvršen tudi
popis prebivalstva, da bodo ob-
činski planerji lahko dobili real-
ne podatke o številu otrok na
Škofljici in jim bo mogoče le
uspelo realno planirati, koliko
učilnic potrebuje osnovna šola.

Poročilo komisije za komu-
nalno dejavnost, ki je v prete-
klem mandatu naredila bistven
premik pri izgradnji komunalne
opremljenosti na Škofljici je bilo
temeljito, a kljub temu ni manj-
kalo vprašanj, zakaj razsvetljava
še ne gori, kaj je s pločniki, z
odvozom smeti, z vodovodom, z
električno napeljavo v novih na-
seljih?! Za vse je bil pripravljen
odgovor, vzroki pa različni, od
pomanjkanja sredstev do ne-
zainteresiranosti krajanov. Še
posebej so bili glasni krajani La-
niač, ki se upravičeno jezijo, saj
je komunalna opremljenost tu
najslabša, oziroma je sploh ni,
pa čeprav je bil komunalni pri-
spevek v precej primerih tudi
plačan. Njihova ugotovitev je
bila grenka, da pač voda teče v
dolino.

Na koncu smo razpravljali še
o gradnji cerkve na Skofljici in
iskanju ustrezne lokacije, pa
problema nismo rešili in tako
smo se dogovorili, da bo potre-
ben v kratkem še en zbor, saj je
ostalo še veliko odprtih vpra-
šanj, ki ne terjajo samo odgovo-
rov, ampak tudi rešitve.
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